
IZ KS LAVRICA

S čakanjem se nič ne doseže..
»Reševati težave kraja, ki se urbano v celem zliva z

večjim mestom, je skorajda kakor bi reševal k\adra-
turo kroga,« je v nekem pogovoru nek bolj izobražen
Ljubljančan sočno pripomnil ob tekoči problematiki
primestnih krajev. »Ni tiste homogenosti, kot so jo
vajeni v zaljučenih naseljih ven mesta, in prenekateri
problem, ki bi se ga sicer dalo rešiti že z nekaj volje in
skupne zavzetosti, včasih postane dolgoletna travma
peščice odgovornih mož, ki sami ne vedo, kako bi se
lotili zadeve...«

Besede neimenovanega občana simptomatično ka-
žejo na zagate prenekatere primestne krajevne skup-
nosti, ne morejo pa veljati v celoti za Lavrico. Tu so
občani v veliki meri seznanjeni s problemi, s katerimi
se otepa njihova KS, vendar pa so le-ti zvečine taki,
pri katerih tudi zgolj pridne roke ne pomagajo veliko.

»Trenutno je vsekakor naš največji problem trgovi-
na,« pravi tajnik KS Lavrica Jože Levstek. »To, ki
smo jo imeli doslej, bodo zaprli, kajti lastnik noče več
dajati v uporabo prostora, češ da se najemnina že tri
leta ni povišala in da Mercator, kot uporabnik, tudi
sicer ni voljan plačati za nazaj. Zdaj bo praktično

1000 ljudi ostalo brez trgovine. Bila je edina v KS.
Res žalostno, če pomislim, da smo imeli pred vojno
tu kar tri trgovine...«

Po polževo do telefona

Kako bodo Lavričani rešili problem
osnovne preskrbe, vsekakor ostaja veliko vpraša-
nje. Kot alternativa se jim nemara ponuja, da
pritisnejo na Mercator in ohranijo vsaj to, kar
imajo. S tega izhodišča bi potem laže razmišljali
naprej.

Podoben gordijski vozel KS je tudi telefon.
Lani so pristopili k napeljavi novega omrežja (s
centralo na Škofljici), a je nedokončna cena pri-
pravila več prijavljenih, da so odstopili. Po pred-
računu naj bi napeljava stala cca 5 starih milijard
dinarjev, z letošnjim januarjem pa se je ta številka
dvignila že na cca 8 milijard. Ta denar naj bi
prispevali novi naročniki. Zato nikakor ni čudno,

da so se mnogi teh preprosto umaknili. Takih
prijavljencev je, kot pravijo, vsaj 45 in sicer od
skupno 176, kolikor jih je podpisalo pogodbo.
Vendar pa po drugi strani pričakujejo tudi nove
prijave, tako da bodo načrtovano omrežje slednjič
le nekako spravili pod streho.

Podobno sizifovsko pot gre tudi načrtovana
W O , ki naj bi bila (s sredstvi III. samoprispevka)
že v gradnji, a še vedno niso uspeli pridobiti
zemljišča. Zdaj se že skoraj tri leta trudijo, da bi
speljali zadevo z mrtve točke, a - kot pravijo -
brez vsakega uspeha.

Z akcijami do nove ceste

Nekoliko več sreče imajo Lavričani pri izgradnji in
obnovi cest. Med drugim je dobro stekla gradnja
ceste Pod Strahom (v dolžini 1,2 km), ki so jo z
delom in denarjem skorajda v celoti omogočili občani

- sami. Do zdaj so že primerno utrdili cestišče (le-to je

terjalo kar 2000 kubičnih metrov peska) in upajo, da
ga bodo ob finančni pomoči Mestne komunalne
skupnosti še letos pokrili z grobim asfaltom.

Prejšnja cesta je tekla po močvirnatem barjanskem
terenu in povzročala obilo težav pri vzdrževanju.
Vsako leto so porabili vsaj 70 do 100 m2 peska za
posip - vozili pa so še naprej po slabi cesti...

Letos naj bi prav tako asfaltiraK tudi cesto Lavrica-

30. marec - praznik
KS Lavrica

V KS Lavrica so pripravili že vse potrebno za
praznovanje letošnjega krajevnega praznika -
30. marca. Ta da, ki ga zdaj praznujejo že dru-
gič, so izbrali kot spomin na 30. marec 1944, ko
je XII SNOUB brigada uničila domobransko
postojanko v tedanji ljudski šoli na Lavrici.

Ob tej priložnosti bodo mimo osrednje slove-
snosti, pripravili iudi posebno razstavo vseh
obrtnikov v KS in več kulturnih ter športnih
prireditev.

-Sela, ki pa naj bi zanjo denar prispeval SCT, ki jo
najbolj uporablja. Po dogovoru s to organizacijo,
bodo,asfalt potegnili še pred 1. majem.

Kmetijstvo oživlja

Lavričani so veseli vsega, kar v njihov kraj prinaša
napredek. Polni hvale so denimo za gradbeni odbor
GD Orle, ki je z izdatnim prostovoljnim delom zgra-
dil novi gasilski dom na Orlah. Znova pa naj bi v vefiji
meri zaživelo tudi kulturno življenje v kraju, kajti
kulturni dom, ki je do zdaj večino sameval, bo kot
souporabnik prevzela ljubljanska AGRTF.

»Še zlasti veliko pa obeta tudi kmetijstvo v barjan-
skem delu kraja,« ne more prikriti optimizma na tem
znova vse pomembnejšem področju, Jože Levstek.
»Povpraševanje po zemlji za obdelavo je zadnje čase
tako porastlo, da je praktično že ni več na razpolago.
Tu gre nedvomno veliko zaslug Območni vodni skup-
nosti Sava-Ljubljanica, ki je z izgradnjo kanalov pre-
cej izboljšala zemljišče, kot tudi sami kmetijski zem-
ljiški skupnosti, ki je našla pravSnji stik s kmeti.«
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